
Врањеш: Надам се да од Вележа креће позитивна серија (Видео)
Sunday, 29 November 2015 16:36

Шеф стручног штаба Фудбалског клуба Борац Жељко Врањеш истакао је на јучерашњој
конференцији за новинаре како се нада да је побједа над мостарским Вележом (2:1) у
оквиру 17. кола Премијер лиге наговјештај серије позитивних резултата клуба из
Платонове улице.

  

  

      

  

- Свакој серији дође крај, па и оним лошима и надам се да је ово наговјештај низа
добрих резултата. Што се саме утакмице тиче, требало је да је ријешимо још у
првом полувремену јер смо пропустили неколико заиста изгледних прилика,
међутим након седам везаних пораза увукао се и страх у играче и сами себи не
вјерују. Ипак, честитао бих својим играчима јер су и поред свих проблема које
имамо, и играчких и неких других, смогли снаге да у овом тренутку одиграју колико
су могли. Честитао бих и екипи Вележа на коректној игри. Прије утакмице сам
говорио да Мостарци нису та екипа коју је неко "разбио" у досадашњем току
сезоне, односно да су оидиграли утакмицу у којој се само ривал питао. Жалосно је
што су величине као што су Борац и Вележ дошли у ситуацију да се боре за
опстанак, али са бодовима из ове утакмице ми ипак имамо неку реалну наду пред
посљедње јесење коло и меч са Младости и надам се да ћемо на прољеће успјети да
изборимо опстанак у Премијер лиги  – рекао је Врањеш.
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